
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 15. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 224

Formålet med hvidvaskloven har bl.a. været at give virksomhederne mulighed for at foku-

sere på de ”egentlige risikoområder” (jf. L 41 (folketingsåret 2016-17), bemærkningerne

side 24). Med henvisning til, at den almindelige lønmodtagers og forenings gener ved al-

mindelige bankforretninger (kontooprettelse, husprioritering, betalingsservice etc.) synes

stærkt forøget efter lovens ikrafttræden, hvordan vil ministeren da sikre, at de risikobase-

rede hensyn kommer ”almindelige” lønmodtagere, foreninger o.lign. til gode?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V) og Eva Kjer Hansen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Preben.Henriksen@ft.dk, Eva.Kjer.Han-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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